

English

Terms and Conditions for the Contest

Organizer

The contest is organized by BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability).

Eligibility

All natural persons aged 18 and over, who have their residence in Germany, are eligible to participate. Employees of BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) and FLYERALARM GmbH, as well as their relatives, are excluded from participation.

Participation

Participation in the contest is through filling out and submitting the provided Google form, where participants must provide their full name, contact information (email), and their profession (creative or music industry). Participation is free of charge.

Participation Period

The contest begins on May 22nd and ends on June 22nd at 11:59 PM (CEST).

Prizes

The prizes are provided by FLYERALARM GmbH. The exact details of the prizes available can be viewed on the respective product page at <https://flyeralarm.digital/>. The following prizes can be won:

- 1st place: Voucher for a Website Starter Package with a website duration of 12 months (value: €499 net plus VAT) + an NFC business card (value: €40 net plus VAT) + a social media campaign with a budget for an ad on Facebook & Instagram with an estimated 250 clicks (value: €145 net plus VAT)
- 2nd place: Voucher for an NFC business card (value: €40 net plus VAT) + social media campaign with a budget for an ad on Facebook & Instagram with an estimated 150 clicks (value: €89 net plus VAT)
- 3rd place: Voucher for an NFC business card (value: €40 net plus VAT) + social media campaign with a budget for an ad on Facebook & Instagram with an estimated 150 clicks (value: €89 net plus VAT)
- 4th place: Voucher for an NFC business card (value: €40 net plus VAT) + social media campaign with a budget for an ad on Facebook & Instagram with an estimated 150 clicks (value: €89 net plus VAT)
- 5th place: Voucher for an NFC business card (value: €40 net plus VAT) + social media campaign with a budget for an ad on Facebook & Instagram with an estimated 150 clicks (value: €89 net plus VAT)

The vouchers are valid until December 31, 2023. After that, the vouchers will expire. The prizes are non-transferable and cannot be redeemed for cash. There will be five winners.

If any of the products listed as prizes are no longer offered by FLYERALARM GmbH at the time of voucher redemption by the winners, FLYERALARM GmbH will provide an equivalent substitute from their product portfolio available at <https://flyeralarm.digital/>.

Winner Determination and Notification

The winners will be randomly selected within 48 hours after the end of the participation period and will then be contacted by FLYERALARM GmbH via email by June 28. If a winner does not respond within 7 days after the notification, the prize will be forfeited, and an alternate winner will be selected.

Data Privacy

Participants agree that their provided data for the purpose of conducting the contest will be transmitted from BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) to FLYERALARM GmbH, Alfred-Nobel-Straße 18, 97080 Würzburg, and stored and processed by BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) and FLYERALARM GmbH. The data will not be disclosed to third parties unless necessary for the execution of the contest. Participants can revoke their consent for the storage and processing of their data at any time (via email to datenschutz@flyeralarm.de and info@berlin-dance-music-event.com).

Liability

BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) is not liable for any damages arising in connection with participation in the contest or the acceptance and use of the prizes.

Changes to the Terms of Participation and Termination of the Contest

BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) reserves the right to change the terms of participation at any time or to prematurely end the contest without stating reasons.

Legal Recourse

Legal recourse is excluded.

Consent to Use Personal Data for Marketing Purposes

Participants agree that their provided data (name, email address, and profession) may be used for marketing purposes by BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability). Furthermore, participants consent to the transfer of their provided data (name, email address, and profession) from BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) to FLYERALARM GmbH, Alfred-Nobel-Straße 18, 97080 Würzburg for the purpose of marketing (addressing via email following the contest). Participants can object to the use of their data for marketing purposes at any time by informing BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) in an informal notification. Participants can also object to the use of their data for marketing purposes by FLYERALARM GmbH at any time by sending an informal notification to FLYERALARM GmbH (via email to datenschutz@flyeralarm.de).

Severability Clause

Should individual provisions of these participation conditions be ineffective or unenforceable or become ineffective or unenforceable after participation, this does not affect the effectiveness of the remaining participation conditions. The ineffective or unenforceable provision should be replaced by an effective and enforceable provision that comes closest to the economic objectives pursued by the contracting parties with the ineffective or unenforceable provision. The above provisions apply correspondingly in the event that the participation conditions prove to be incomplete.

Applicable Law

The contest is subject to the laws of the Federal Republic of Germany.

Acceptance of the Terms of Participation

By participating in the contest, participants declare their agreement with these terms of participation and consent to the use of personal data for marketing purposes by BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) and FLYERALARM GmbH, Alfred-Nobel-Straße 18, 97080 Würzburg.

Contact

For questions or comments about the contest, participants can contact via email at info@berlin-dance-music-event.com.

Social Media Platforms

The contest is not associated with Facebook, Instagram, Twitter, or other social networks and is in no way sponsored, supported, or organized by them. Participants release Facebook, Instagram, Twitter, and other social networks from all third-party claims in connection with participation in the contest.

Exclusion of Participants

BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) reserves the right to exclude participants from participating in the contest who violate the terms of participation or attempt to influence the contest through manipulation or fraud. In such cases, BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) may also retroactively revoke and reclaim prizes.

Unforeseeable Circumstances

BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) is not liable for damages caused by force majeure, technical disruptions, incorrect or incomplete information from participants, manipulations by third parties, or other unforeseeable circumstances that affect the implementation of the contest.

Publication of Winners

The winners agree that their names may be publicly announced by BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) and FLYERALARM GmbH as part of the contest communication. This includes the announcement on the websites and social media channels of BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) and FLYERALARM GmbH.

Changes to Prizes

BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability) reserves the right to replace the offered prizes with equivalent or higher-value prizes, should the original prizes no longer be available for reasons outside the control of BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability). Such reasons could, for example, be the insolvency of a cooperation partner or delivery bottlenecks.

Commencement

These terms of participation come into effect with their publication on the website of BDME Berlin Dance Music Event UG (limited liability).

GERMAN

Teilnahmebedingungen für das Gewinnspiel

Veranstalter

Das Gewinnspiel wird vom BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) veranstaltet.

Teilnahmeberechtigung

Teilnahmeberechtigt sind alle natürlichen Personen ab 18 Jahren, die ihren Wohnsitz in Deutschland haben. Mitarbeiter*innen von BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) und FLYERALARM GmbH sowie deren Angehörige sind von der Teilnahme ausgeschlossen.

Teilnahme

Die Teilnahme am Gewinnspiel erfolgt durch das Ausfüllen und Absenden des bereitgestellten Google-Formulars, in dem die Teilnehmer*innen ihren vollständigen Namen, Kontaktdaten (E-Mail) und ihre Profession (Kreative oder Music Industry) angeben müssen. Die Teilnahme ist kostenlos.

Teilnahmefrist

Das Gewinnspiel beginnt am 22. Mai und endet am 22. Juni um 23:59 Uhr (MESZ).

Preise

Die Preise werden von der FLYERALARM GmbH gestellt. Die genauen Inhalte der zur Verfügung gestellten Preise können auf der jeweiligen Produktseite unter <https://flyeralarm.digital/> eingesehen werden. Folgende Preise können gewonnen werden:

- 1. Platz: Gutschein für ein Website Starter-Paket mit Laufzeit der Webseite für 12 Monate (Wert: 499€ netto zzgl. MwSt) + eine NFC Visitenkarte (Wert: 40€ netto zzgl. MwSt) + eine Social Media Kampagne mit Budget für eine Anzeige bei Facebook & Instagram mit voraussichtlich 250 Klicks (Wert: 145€ netto zzgl. MwSt)
- 2. Platz: Gutschein für eine NFC Visitenkarte (Wert: 40€ netto zzgl. MwSt) + Social Media Kampagne mit Budget für eine Anzeige bei Facebook & Instagram mit voraussichtlich 150 Klicks (Wert: 89€ netto zzgl. MwSt)
- 3. Platz: Gutschein für eine NFC Visitenkarte (Wert: 40€ netto zzgl. MwSt) + Social Media Kampagne mit Budget für eine Anzeige bei Facebook & Instagram mit voraussichtlich 150 Klicks (Wert: 89€ netto zzgl. MwSt)
- 4. Platz: Gutschein für eine NFC Visitenkarte (Wert: 40€ netto zzgl. MwSt) + Social Media Kampagne mit Budget für eine Anzeige bei Facebook & Instagram mit voraussichtlich 150 Klicks (Wert: 89€ netto zzgl. MwSt)
- 5. Platz: Gutschein für eine NFC Visitenkarte (Wert: 40€ netto zzgl. MwSt) + Social Media Kampagne mit Budget für eine Anzeige bei Facebook & Instagram mit voraussichtlich 150 Klicks (Wert: 89€ netto zzgl. MwSt)

Die Gutscheine haben eine Gültigkeit bis zum 31.12.2023. Danach verfallen die Gutscheine. Die Preise sind nicht übertragbar und können nicht in bar ausgezahlt werden. Es wird fünf Gewinner*innen geben. Sollte eines der als Gewinn aufgeführten Produkte zum Zeitpunkt der Gutscheineinlösung durch die Gewinner*innen nicht mehr von der FLYERALARM GmbH angeboten werden, wird die FLYERALARM GmbH eine wertgleiche Ersatzleistung aus dem Produktportfolio der FLYERALARM GmbH unter <https://flyeralarm.digital/> zur Verfügung stellen.

Gewinnermittlung und Benachrichtigung

Die Gewinner*innen werden nach Ablauf des Teilnahmezeitraums innerhalb von 48 Stunden per Zufallsprinzip ermittelt und anschließend bis zum 28. Juni von der FLYERALARM GmbH per E-Mail kontaktiert. Sollte sich ein*e Gewinner*in innerhalb von 7 Tagen nach der Benachrichtigung nicht melden, verfällt der Gewinn und ein*e Ersatzgewinner*in wird ermittelt.

Datenschutz

Die Teilnehmerinnen erklären sich damit einverstanden, dass ihre angegebenen Daten zur Abwicklung des Gewinnspiels von der BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) an die FLYERALARM GmbH, Alfred-Nobel-Straße 18, 97080 Würzburg, übermittelt und von der BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) und der FLYERALARM GmbH gespeichert und verarbeitet werden. Die Daten werden nicht an Dritte weitergegeben, es sei denn, dies ist für die Durchführung des Gewinnspiels erforderlich. Die Teilnehmerinnen können jederzeit ihre Einwilligung zur Speicherung und Verarbeitung ihrer Daten widerrufen (via E-Mail an datenschutz@flyeralarm.de und info@berlin-dance-music-event.com).

Haftung

Die BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) haftet nicht für Schäden, die im Zusammenhang mit der Teilnahme am Gewinnspiel oder der Annahme und Nutzung der Preise entstehen.

Änderungen der Teilnahmebedingungen und Beendigung des Gewinnspiels

BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) behält sich das Recht vor, die Teilnahmebedingungen jederzeit zu ändern oder das Gewinnspiel ohne Angabe von Gründen vorzeitig zu beenden.

Rechtsweg

Der Rechtsweg ist ausgeschlossen.

Einverständnis zur Nutzung von personenbezogenen Daten für Marketingzwecke

Die Teilnehmer*innen erklären sich damit einverstanden, dass ihre angegebenen Daten (Name, E-Mail-Adresse und Profession) von BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) zu Marketingzwecken verwendet werden dürfen. Darüber hinaus erklären sich die Teilnehmer*innen einverstanden, dass ihre angegebenen Daten (Name, E-Mail-Adresse und Profession) von der BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) an die FLYERALARM GmbH, Alfred-Nobel-Straße 18, 97080 Würzburg zur Nutzung zu Marketingzwecken (Ansprache via E-Mail im Nachgang des Gewinnspiels) übermittelt werden. Die Teilnehmer*innen können der Nutzung ihrer Daten für Marketingzwecke jederzeit durch eine formlose Mitteilung an BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) widersprechen. Die Teilnehmer*innen können der Nutzung ihrer Daten für Marketingzwecke durch die FLYERALARM GmbH jederzeit durch eine formlose Mitteilung an die FLYERALARM GmbH (z.B. via E-Mail an datenschutz@flyeralarm.de) widersprechen.

Salvatorische Klausel

Sollten einzelne Bestimmungen dieser Teilnahmebedingungen unwirksam oder undurchführbar sein oder nach der Teilnahme unwirksam oder undurchführbar werden, so wird dadurch die Wirksamkeit der Teilnahmebedingungen im Übrigen nicht berührt. An die Stelle der unwirksamen oder undurchführbaren Bestimmung soll diejenige wirksame und durchführbare Regelung treten, deren Wirkungen der wirtschaftlichen Zielsetzung am nächsten kommen, die die Vertragsparteien mit der unwirksamen bzw. undurchführbaren Bestimmung verfolgt haben. Die vorstehenden Bestimmungen gelten entsprechend für den Fall, dass sich die Teilnahmebedingungen als lückenhaft erweisen.

Anwendbares Recht

Das Gewinnspiel unterliegt dem Recht der Bundesrepublik Deutschland.

Akzeptanz der Teilnahmebedingungen

Mit der Teilnahme am Gewinnspiel erklären die Teilnehmer*innen ihr Einverständnis mit diesen Teilnahmebedingungen und die Einwilligung zur Nutzung der personenbezogenen Daten für Marketingzwecke durch die BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) und die FLYERALARM GmbH, Alfred-Nobel-Straße 18, 97080 Würzburg.

Kontakt

Bei Fragen oder Anmerkungen zum Gewinnspiel können sich Teilnehmer*innen per E-Mail an info@berlin-dance-music-event.com wenden.

Social-Media-Plattformen

Das Gewinnspiel steht in keiner Verbindung zu Facebook, Instagram, Twitter oder anderen sozialen Netzwerken und wird in keiner Weise von diesen gesponsert, unterstützt oder organisiert. Die Teilnehmer*innen stellen Facebook, Instagram, Twitter und anderen sozialen Netzwerken von sämtlichen Ansprüchen Dritter im Zusammenhang mit der Teilnahme am Gewinnspiel frei.

Ausschluss von Teilnehmer*innen

BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) behält sich das Recht vor, Teilnehmer*innen von der Teilnahme am Gewinnspiel auszuschließen, die gegen die Teilnahmebedingungen verstoßen oder versuchen, das Gewinnspiel durch Manipulation oder Betrug zu beeinflussen. In solchen Fällen kann die BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) auch nachträglich Gewinne aberkennen und zurückfordern.

Unvorhersehbare Umstände

BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) haftet nicht für Schäden, die durch höhere Gewalt, technische Störungen, fehlerhafte oder unvollständige Angaben von Teilnehmer*innen, Manipulationen durch Dritte oder sonstige unvorhersehbare Umstände entstehen, die die Durchführung des Gewinnspiels beeinträchtigen.

Veröffentlichung von Gewinner*innen

Die Gewinnerinnen erklären sich damit einverstanden, dass ihr Name im Rahmen der Gewinnspiel-Kommunikation von BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) und FLYERALARM GmbH öffentlich bekannt gegeben werden darf. Dies schließt die Bekanntgabe auf den Websites und Social-Media-Kanälen von BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) und FLYERALARM GmbH ein.

Änderungen der Preise

BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) behält sich das Recht vor, die angebotenen Preise durch gleichwertige oder höherwertige Preise zu ersetzen, falls die ursprünglichen Preise aus Gründen, die außerhalb des Einflussbereichs von BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) liegen, nicht mehr verfügbar sein sollten. Derartige Gründe können beispielsweise eine Insolvenz eines Kooperationspartners oder Lieferengpässe sein.

Inkrafttreten

Diese Teilnahmebedingungen treten mit der Veröffentlichung auf der Website von BDME Berlin Dance Music Event UG (haftungsbeschränkt) in Kraft

Stand: 17. Mai 2023